
 דמי ניהול תמר

 חברים שלום,
לאלו מכם שלא קראו את ההודעה ששלחנו לפני מספר שבועות ונזעקו נוכח 

 העלייה בדמי הניהול של תמר, להלן ההודעה המקורית:

  

מהיתרה  0.13%במשך שנים רבות שילמנו לקופת הגמל תמר דמי ניהול שעמדו על 

 הצבורה, דמי ניהול נמוכים בעליל.

חודשים פנו לאוניברסיטה נציגים בכירים מכלל פנסיה וגמל המנהלים את קופת לפני מספר 

גמל תמר והודיעו כי בכוונתם להעלות את דמי הניהול לרמה המקובלת בשוק ודיווחנו כי 

 .0.6%הם חותרים להעלות את דמי הניהול ל 

ופיתוח  שוקי שי, סגן נשיא לכספים לאחר פגישות נוקבות בין נציגי חברת "כלל" לבין 

 .בלבד 0.29%עסקי, והח"מ, הוסכם לצמצם את העלאה ולהעמידה על 

  

החודש יוצאת המועצה המתאמת במיני מכרז לקרנות פנסיה, קרנות השתלמות 
)הודעה על כך תישלח לכולם לאחר  לאחר קבלת תוצאות המכרז  וקופות גמל.

 צעדינו מול תמר. סיום ההליך( נשקול את 
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